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  485פרוטוקול ישיבת מועצה מן המניין מס' 
 13/6/2023מתאריך 

 
 ראש המועצה.–משתתפים: יואל גמליאל 

 חברת מועצה. –ענת טל                    
 ס. ראש המועצה וחבר מועצה. –סהר רווח                    
 ס. ומ"מ ראש המועצה וחבר מועצה. –שלום אזרד                    
 חבר מועצה. –אסף דרבה                    
 חבר מועצה. –מוטי גהרי                    
 חבר מועצה. –אליאב מזגני                    
 חבר מועצה. -הראל דוד                   
 חבר מועצה. –סהר פינטו                    
 חברת מועצה. –בוחר -דורית בן                   
 חבר מועצה. –אבי דנקו                    
 חבר מועצה. –תומר אהרון                    

 
 חבר מועצה. –חסרים:      ציון ידעי 

 חבר מועצה. –יקותיאל תנעמי                    
 חבר מועצה. –מורן דהרי                    

 
 מנכ"ל המועצה. –משתתפים: ליאור מדהלה 

 יועמ"ש המועצה. –גלית דמארי סקורקה                    
 גזבר המועצה. –רמי אומיד                    
 מהנדס המועצה. –סלאבן פנוביץ                    
 דוברת המועצה. –מאיה משרקי                    
 מ"מ מנהלת לשכת ראש המועצה. –שרי גמליאל                    
 מזכירת ראש המועצה. –הדר יהב                    
 מזכירת ועדות המועצה. –רותי רביד                    

 
 
 

המתקיימת בחדר הישיבות  485ראש המועצה פותח את ישיבת המועצה מן המניין מס' 
                    . 18:11בבניין המועצה בשעה 

 
 

 סדר היום:
 

 עם הצעות לסדר.לפי הוראות החוק נתחיל  – ליאור
 

שהוגשה ע"י חבר המועצה סהר  24/5/2023מהתאריך הצעה לסדר בנושא קייטנות קיץ 
 פינטו:

צעירים לילדים  להורים זו הצעה שהגשנו בעבר וקראנו לכם לתת מענה –סהר פינטו 
ה לא נערכ המועצהגם השנה ,  להוזיל את מחירי הקייטנות כדי לאפשר לכולם להירשם

זאת עובדה, ראיתי שרשויות בישובים הסמוכים כמו יבנה ההורים וכראוי לקייטנות הקיץ 
 יקבלו מענה נרחב.

 .בכל הערים יש בעיות בנושא הקייטנותביבנה יש עכשיו הפגנות ו -יואל
, אבל צריך לתקצב, לשים כספים, אף אחד לא אומר שאין נכון יש בעיות -סהר פינטו

דאוג לילדים לקייטנות, לילדים עם צרכים מיוחדים, להורים. אנחנו באנו ודרשנו שיהיו ל
, ואפילו רשויות יותר קטנות עם הרבה פחות משאבים קייטנות כמו ברשויות סביבנו

 רשויות שידעו לדאוג לילדים ולהורים הצעירים.
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 תנו תקציביםניההצעה שלנו היא לקיים דיון להיערכות לפתיחת שנה"ל שבמסגרתו י
שיתנו  כדילקייטנות,  שיהיו מחזורים כמו ברשויות אחרות כמו בגן יבנה ויבנה  ומשאבים

 זלתם את העלויות.וה הקייטנותאחרי שנלחמנו על מחיר  רק  . מענה להורים
 ?עשית ארבע וחצי שנים לא עשית כלום, איזה מלחמות -יואל

שיו תשלים את כאת העלויות, ע נלחמנו במשך שנים וטוב עשית שהורדת -סהר פינטו
ותקציב כספים כדי שיהיה מענה לכל הילדים , לא יכול להיות שההרשמה נפתחת  מהלךה

אנחנו נמצאים , ונשארים מאות ילדים ללא מענה.  10:12-בבוקר ונסגרת ב 10:00בשעה 
שלי המוניציפלי המקצועי אני מוכן להקדיש את הניסיון , יש עוד זמן לתקןבחודש יוני ו

 לעזור בנושא.
 איזה ניסיון בדיוק יש לך? -יואל

 לא להפריע ולתת לסהר פינטו לסיים. קהליואל מבקש מה-
והמהלך הראשון ₪ ,  400,000 -בהכנסנו את העלאת הסבסוד  2018-אנחנו ב -סהר פינטו

 ₪. 400,000-האת השכר והורדת את  יתשאתה עשית העל
 .צריך להתבייש ואתהאתה עושה פוליטיזציה קטנה  -יואל

חוזר ומדגיש ששנה אחרי שנה אנחנו נלחמים ואתה פוגע באופן שיטתי  -סהר פינטו
 חבל שאת מזלזל בהורים ובילדים. בהורים.

המקומות  10, גדרה בין אנחנו לא מזלזלים , החינוך הוא בראש סדר העדיפויות שלנו -יואל
המכפישה לא ראויה  החינוך במקום הראשון והפוליטיקהגדרה ב, הגבוהים בארץ

 להתייחסות.
ההורים שאין לילדיהם מענה, זה לא  100על א עוזרות למלהסיסמאות האלו  -סהר פינטו

שים  עוזר לילדי החינוך המיוחד, זה לא עוזר לילדי התקשורת שהורדת להם את ימי שישי,
תיקח אחריות ראש המועצה הציפייה שאתה  .קה בצד ותעשה למען הילדיםיאת הפוליט

 מחדל הקייטנות.המחדלים, על 
 ויכוח בין יואל לפינטו.-

, אנשים עובדים נתונים מי עושה בדיוק מהמצטער שאתה מחלק ציונים ללא  – סהר רווח
ת( במועצה יומם ולילה סביב הקייטנות. הבעיה הינה כלל ארצית של מחסור בכ"א )סייעו

פסח וקייטנות הקיץ. ההבדל  שנים, אנחנו מתמודדים בחנוכה, 5ואנחנו מתמודדים עם זה 
אחת ת אני מתעסק בזה יומיום , אם היית מראיין סייעש בינך ועוד אנשים שיושבים פה

אין סייעות . גנים נסגרים עקב מחסור בכ"א , הבעיה שישגודל מבין את היית  לצהרון
שנה עם בעיית כ"א , מתמודדים כל בגדרה  .נסגרופרטיים גנים בגדרה וכ"א לגיל הרך, גם 
, נמצאים מגייסים בני נוער,  חיצוניותאנחנו מעסיקים דרך חברות  אנחנו לא מופתעים 

ים כבירים הן כספית והן גיוס אנחנו עושים מאמצבתוך אולפנת בהר"ן לכל מיני נושאים. 
שהוקצה כדי לעודד העסקה, התקציב  לסייעות לקייטנות  כ"א, אנחנו נותנים בונוס שבועי

-ליותר מעלה  תקציב הסייעות בגדרה לצהרוניים₪ ,  400,000-קייטנות הרבה יותר מל
1,000,000 .₪ 

 .רשומים 80%, במחזור שני ושלישי רשומים 100%רישום במחזור הראשון עומד על 
 .מבקש מסהר פינטו לא להפריע -יואל

 מבקש מהקהל לא להפריע. -
נעשה את כל יש לנו עוד כמעט חודשיים ואנחנו נמצאים בעיצומה של הרשמה,  – סהר רווח

המאמצים שכולם יירשמו, כל יום מצטרפות עוד סייעות ואנחנו נעשה את מירב המאמצים 
 שמחזור שלישי יפתח.

 סהר רווח מזמין אותה לפנות אליו באופן פרטי ע"מ לסייע לה. -התפרצות של תושבת-
  , לכמה אתם נערכתם?בגנים ילדים 1400אמרת שיש  – תומר

אנחנו נערכנו לרישום כל הילדים, אם תרצה אראה לך את התהליכים שנעשו  -סהר רווח
 בנושא תקציבים שהושגו.

 לחודש  לכולם יש מענה. 20-בסיבוב הראשון עד ה -יואל
 זה עניין של הקצאת משאבים. – סהר פינטו

 דווקא בעניין זה אין בעיית משאבים. -סהר רווח
 
 
 
 

 הנחות?למה לא נערכתם ל -תומר
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אנחנו נערכנו לאורך כל הדרך, פעולות נעשו, יש הנחות, יש קייטנות, יש  -סהר רווח
 רישומים. 

 כל מי שרוצה יוכל להירשם? -תומר
, אבל בטוח בזה ,אם היה לי מאגר עובדים אז משהו אחר לאאני לצערי הרב  -סהר רווח

אני מזמין אותך ואת פינטו להיות  והרישומים יימשכו,   לעשותאנחנו עושים כל מה שניתן 
תהליכים לקייטנת סוכות ותראו כיצד הדברים פועלים. מספיק לעשות שותפים ל

 פוליטיקה זולה.
אנחנו פתחנו חמ"ל ע"מ להשיג כ"א ואני מאמין שננסה למצוא פתרונות לכמה  -יואל

 שיותר ילדים.
 ?היום מי בעד להכניס את ההצעה לסדר

 
 :הצבעה

 נגד                                                                בעד 
 סהר פינטו                                                      יואל גמליאל

 תומר אהרון                                                   סהר רווח
 שלום אזרד                 בוחר                              -דורית בן

 הראל דודבי דנקו                                                        א
 ענת טל                                                                       
 האסף דרב                                                                       
 אליאב מזגני                                                                       
 מוטי גהרי                                                                       

 
 .ההצעה ירדה מסדר היום: החלטה

 
 

שהוגשה  24/5/2023הצעה לסדר בנושא שאיבת המים מהבריכה בעמק הנשר מהתאריך 
 חבר המועצה תומר אהרון:

 
 שלחתי לך מייל שהבריכה יבשה., את חברי המועצה ןאני מעדכ -ליאור
 אני שמח שביצעתם את העבודה.אחרי ששלחתי את ההצעה,  -תומר
התשובה ניתנה לך באותו יום ששלחת את ההצעה, אתה אומר דברים לא נכונים כי  -ליאור

 האם אתה מושך את ההצעה? הבריכה הייתה יבשה.
 אני מושך את ההצעה. -תומר

 
 החלטה: ההצעה ירדה מסדר היום.

 
 

שהוגשה ע"י   5/6/2023 א הערכות לפתיחת שנת הלימודים מהתאריךהצעה לסדר בנוש
 חבר המועצה זהר פינטו:

 
אנו צריכים לקיים דיון מקצועי מקיף ע"מ לוודא את מוכנות מע' גם בסוגיה  -סהר פינטו

החינוך לרבות חינוך מיוחד, במיקוד בתחום מעונות היום וגני הילדים והתאמתן להיקף 
 הביקוש בגדרה לאור הגידול בגדרה והשכ' החדשה בפרט. לחלק מההורים אין מענה.

אני מבקש לדעת אלו תושבים אין להם מסגרות לילדיהם, האם מדובר על מעונות,  -אליאב
 יום?גנים ומדוע לא הצגתם את זה עד ה

יש הורים שהודיעו להם שאין לילדיהם מסגרת במע' החינוך העירוניות.  -סהר פינטו
 עכשיו יש לנו זמן להיערכות.

השנים האחרונות, טוב  4.5-אני יו"ר החינוך ואין דבר כזה. חבל שלא שמענו אותך ב -יואל
 שנזכרת לקראת הבחירות.

 ויכוח.-
ן רציני לבעיות הקיימות. מקריא את כראש המועצה טוב שתתייחס באופ -סהר פינטו

 ההצעה לסדר.
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אין ילד בגדרה שלא יקבל מענה, כמובן שאנחנו כפופים למשרד החינוך. אנחנו  -יואל
אם היית הולך למנהלת אגף החינוך  משקיעים בבניית גנים, בתי ספר גם לחינוך המיוחד.

 ובודק איתה, לא היית מכפיש את החינוך בגדרה.
 ויכוח.-

גנים חדשים  2עכשיו  בוניםאני מציע שתסתובב בגדרה ותראה את העשייה,  -ליאור
 גנים מול בי"ס שלהבות, ממשיכים בשלב ג' של התיכון החדש. 2בציונה צרפת, עוד 

משרד החינוך הוא הגוף המקצה הרשאות לגנים/מעונות יום ובתי ספר  והמועצה  -יואל
 מענה.בונה ומתכננת בהתאם. אין ילד בגדרה שאין לו 

 ?משרד החינוך קובע צורךלפי מה  -אבי
 לפי מס' הילדים, ההרשאות מותנות במספר ילדים. -ליאור

 אנו נותנים מענה לפי משרד החינוך. -יואל
 י בעד להכניס את ההצעה לסדר היום?מ
 

 :הצבעה
 לא הצביע                    נמנע                                      נגד                                           בעד 

 תומר אהרון    ו                                 יואל גמליאל                      אבי דנקו          סהר פינט
 בוחר                          סהר רווח-דורית בן

 שלום אזרד                                                  
 הראל דוד                                                  
 ענת טל                                                  
 אסף דרבה                                                  

 אליאב מזגני                                                  
 מוטי גהרי                                                  

 
 : ההצעה ירדה מסדר היום.    החלטה

 
 
 
 
 

 .המקורי עוברים לסדר היום -ליאור
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  50%עדכון מליאת המועצה בדבר הסבת ארבעה תקנים של סטודנטים לפי    1סעיף 
 משרות(, וזאת לאור הצורך באיוש  2דנט לשני תקנים קבועים )משרה לכל סטו              
 קבוע בכל שעות היממה.              
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 2-משרה וכעת משנים ל 50%-סטודנטים ב 4ומסביר שהיו  מקריא את הסעיף  -ליאור

 תקנים קבועים.
 למה עכשיו לפני הבחירות? מבקש הסברים האם אלו תקנים חדשים? -סהר פינטו

אלו תקנים אם אתה חושב שאנו עוברים על החוק אתה יכול לפנות למשרד הפנים,  -ליאור
 ובדים במשרה מלאה .ע 2,  50%-ים בסטודנט 4קיימים,  רק שינינו במקום 

 ?1אישור סעיף מי בעד  -יואל
 

  הצבעה:
 נמנע                                      בעד 

 יואל גמליאל                         סהר פינטו
 בוחר-סהר רווח                              דורית בן

 לום אזרד                            אבי דנקוש
 תומר אהרון                               ענת טל    

 אליאב מזגני   
 אסף דרבה
 הראל דוד
 מוטי גהרי

 
 הסעיף אושר. החלטה:

 
 

 אישור תקני כ"א למח' פיקוח.   2סעיף 
 

 מכתב גזבר המועצה. –מצ"ב               
 

מקריא את הסעיף ומציין שצירפנו את מכתב גזבר ומסביר שמוסיפים תקן של  -ליאור
 פקח אבל לא משנים את בסיס התקציב.

 איך אתם עושים זאת? -דורית
 השתמשנו ברזרבות של תקנים שלא  גויסו ונדרש אישור מליאה. -ליאור

 למה עכשיו לפני בחירות שינוי תקנים? -סהר פינטו
טחון בגדרה, עכשיו אנחנו נותנים פתרון וזה לא יבל מענהלתת אתה הנפת דגל  -ענת

 מקובל עליך.
 התזמון להתעסקות עם כ"א  כעת לפני בחירות, מציע שתבדקו זאת. -סהר פינטו

 ויכוח סוער.-
 יש כאן תהליכים פוליטיים, לכן נצביע. -יואל

 ?2סעיף מי בעד אישור 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 הצבעה:
 נמנע                               בעד                         

 יואל גמליאל                                         סהר פינטו
 בוחר-סהר רווח                                              דורית בן
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 שלום אזרד                                           תומר אהרון         
 ענת טל                                   

 אליאב מזגני   
 אסף דרבה
 הראל דוד
 מוטי גהרי
 אבי דנקו

 
 : הסעיף אושר.החלטה

 
 
 

 ביצוע תשתיות תאורה ועבודות חשמל ברחבי העיר  724אישור הגדלת תב"ר     3סעיף 
  ₪ 1,800,000בסך                 

 
 ₪  10,239,392תקציב קיים:                                 

 
 ₪  9,439,392מקורות מימון:              קרנות הרשות:                                  

 ₪  800,000מלוות מבנקים:                                                                        
 ₪  10,239,392סה"כ                                                                                        

 
 ₪  12,039,392תקציב מבוקש:                             

                                                        
 ₪  11,239,392ת:                   מקורות מימון:               קרנות הרשו               

  ₪ 800,000מלוות מבנקים:                                                                         
 ₪  12,039,392סה"כ                                                                                         

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב                

 אומדן.                            
 

 מכיוון שאנחנו עוברים לתב"רים צירפנו גם את דו"ח יתרות. -ליאור
 מנהל מח' תפעול עם אומדן.הסבר של מקריא את הסעיף ומציין שמצורף מכתב 

 מי הקבלן שזכה במכרז? -סהר פינטו
שלח מייל ואני אשלח לך את הפרטים ואתה יכול גם לשלוח מייל תע, גלא זוכר כר -ליאור

 ליהודה שמג'ה.
 ?3אישור הגדלת התב"ר בסעיף  מי בעד -יואל

 
 פה אחד בעד. הצבעה:

 
 הסעיף אושר. החלטה:

 
 
 
 
 
 
 
 

 ₪  33,750פעולות לבטיחות בדרכים בסך  894אישור הגדלת תב"ר     4סעיף 
           

 ₪                             814,986תקציב קיים:                              
        

 ₪ 165,986מקורות מימון:            קרנות הרשות:                                   
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  ₪ 649,000  הרלב"ד:                                                                                
 ₪  814,986סה"כ                                                                                       

 
 ₪  848,736תקציב מבוקש:                          

 
 ₪  172,736מקורות מימון:           קרנות הרשות:                                    

  ₪ 676,000  הרלב"ד:                                                                                
 ₪  848,736סה"כ                                                                                       

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב                
 מכתב השתתפות הרלב"ד.                            

 
מקריא את הסעיף ומסביר שגלית דניאל מובילה את הפעילויות וההדרכות בבתי  -ליאור

 הספר, יש שאלות?
 ?באילו פעילויות מדובר -תומר
 מעברי חצייה והדרכות. הסברים על -ליאור

 מי בעד אישור הגדלת התב"ר?-יואל
 

 פה אחד בעד. הצבעה:
 

 הסעיף אושר. החלטה:
 
 
 

  ₪ 0,00013רכישת מערכות לשעת חירום בסך  1023אישור הגדלת תב"ר    5סעיף 
                 
 ₪  347,000תקציב קיים:                            

 
 ₪  323,132מקורות מימון:           קרנות הרשות:                                  

 ₪  23,868משרד החינוך:                                                                       
 

 ₪  477,000תקציב מבוקש:                         
 

 ₪  453,132מקורות מימון:           קרנות הרשות:                                  
      ₪  23,868 החינוך:                     משרד                                                  
  477,000₪סה"כ                                                                                     

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב               

 אומדן תלת שנתי.                                 
 
 
 
 
 
 
 
 

 .הסעיףמקריא את  -ליאור
 על איזה מערכות מדובר? -תומר
 נשק ותחמושת, מכשירי החייאה, מכשירי קשר לבעלי תפקידים ואפודי חירום. -ליאור

 מי בעד? -יואל
 

 פה אחד בעד. הצבעה:
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 הסעיף אושר. החלטה:

 
 
 

  ₪ 700,000תמרור וסימון ברחבי הישוב בסך  1024אישור הגדלת תב"ר    6סעיף 
 

 ₪  2,433,692תקציב קיים:                             
 

 ₪  2,066,588מקורות מימון:            קרנות הרשות:                                  
  ₪ 367,104משרד התחבורה:                                                                   

 ₪  2,433,692סה"כ                                                                                      
 

 ₪  3,133,692תקציב מבוקש:                          
 

 ₪  2,766,588מקורות מימון:             קרנות הרשות:                                  
 ₪  367,104משרד התחבורה:                                                                    
 ₪  3,133,692סה"כ                                                                                       

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב               

 אומדן כמויות.                           
 

עמיים בשנה צביעה ברחבי היישוב, מקריא את הסעיף ומסביר שאנחנו מבצעים פ -ליאור
 סימונים שדוהים ומתבלים.

 מי בעד? -יואל
 

 .פה אחד בעד הצבעה:
 

 הסעיף אושר. החלטה:
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  ₪ 6,844,500בסך  584תכנון ופיתוח מתחם  1058אישור הגדלת תב"ר    7סעיף 
 

 ₪  17,292,221תקציב קיים:                              
 

 ₪  10,318,161מקורות מימון:             קרנות הרשות:                                
 ₪  6,974,060השתתפות בעלים:                                                                
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 ₪  24,136,721תקציב מבוקש:                          
  

 ₪  17,162,661מקורות מימון:             קרנות הרשות:                                
  ₪ 6,974,060השתתפות בעלים:                                                                

 ₪  24,136,721סה"כ                                                                                    
 

 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב               
  אומדן עבודות נוספות.                          

 
מקריא את הסעיף , זה המתחם שנמצא מול בית העלמין והאולפנא ומרחיבים  -ליאור

 לכיוון מערב.
 ארתם אזור להרחבת בית העלמין?הש -תומר
 במסגרת התב"ע יש אזור להרחבת בית העלמין. -ליאור

 מה לגבי הקיר האקוסטי? -סהר פינטו
 זה הקיר של בית העלמין. -יואל

 השכונה לכביש?מה עם חיבור  -סהר פינטו
 את א. התעסוקה עם השכונה מדרום. תיש תב"ע  שמחבר -ליאור

 זה?למה לא עושים את  -סהר פינטו
 העלויות מאוד גבוהות, זה מעבר עילי. -ליאור

 מי בעד? -יואל
 

 פה אחד בעד. הצבעה:
 

 הסעיף אושר. החלטה:
 
 
 

 ₪  2,600,000רכישת מצלמות ומערכות צפייה בסך  1190אישור הגדלת תב"ר    8סעיף 
 

 ₪  1,791,145             תקציב קיים:              
               
 ₪  1,791,145                      קרנות הרשות:    מקורות מימון:                   

 
 ₪   4,391,145תקציב מבוקש:                       

 
 ₪  4,391,145מקורות מימון:         קרנות הרשות:                                   

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב               

 חוזה התקשרות עם סקיי ליין.                          
                 

 
 
 
 

מקריא את הסעיף ומסביר שזו פריסת מצלמות מחודשת של מצלמות מתקדמות  -ליאור
 וחדישות שמוסיפים על הקיימות.

 המצלמות יאפשרו למוקד רואה. -יואל
 חלק מהמצלמות יהיו עם כריזה? -אליאב

 מי בעד? כן בגנים. -יואל
 

 פה אחד בעד. הצבעה:
 

 הסעיף אושר. החלטה:
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 הקמת מערכות לייצור חשמל בטכנולוגיות פוטו  1243אישור הגדלת תב"ר    9סעיף 
 ₪  2,600,000וולטאיות בסך               

 
 ₪  7,438,440תקציב קיים:                             

 
 ₪  2,218,713מפעל הפיס:                          מקורות מימון:                        

 ₪  5,219,727מלוות מבנקים:                                                                     
               
 ₪  10,038,440תקציב מבוקש:                          
              

 ₪  2,600,000קרנות הרשות:                            מקורות מימון:                  
 ₪  2,218,713מפעל הפיס:                                                                           
  ₪ 5,219,727מלוות מבנקים:                                                                     
 ₪  10,038,440סה"כ                                                                                      

 
 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב                

 אומדן עלויות + רשימת האתרים הנוספים.                            
 .מכתב בקשה מח' תפעול                            

 
 בתיכוןמשך, אנחנו עובדים עכשיו תמקריא את הסעיף ומציין שזהו פרוייקט מ -ליאור
 רמון.
 מי בעד? -יואל

 
 פה אחד בעד. הצבעה:

 
 הסעיף אושר. החלטה:

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 לשיפוץ מוסדות חינוך וציבור במועצה המקומית  1251אישור הגדלת תב"ר    01סעיף 
 ₪  2,800,000גדרה בסך                 

 
 ₪  8,300,000קיים:               תקציב                 

 
 ₪  8,300,000מקורות מימון:           קרנות הרשות:                                    

 
 ₪  11,100,000תקציב מבוקש:                            

 
 ₪  11,100,000רות מימון:           קרנות הרשות:                  מקו                 
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 מסמך הגדלת תב"ר. –מצ"ב                  

    אומדן מנהל מח' שפ"ע.                                 
 

 מקריא את הסעיף ומציין שהתב"ר כולל שיפוצי קיץ למוס"ח . -ליאור
 להיות?מי הקבלנים שהולכים  -סהר פינטו

 יש מכרזים. -ליאור
 ₪? 2,800,000איך מחלקים את הסכום  -סהר פינטו

 יש מכרזים לכל עבודה. -ליאור
 יש מכרזים ויש הצעות מחיר, תלוי בהיקף העבודה. -אליאב

  מי בעד? -יואל
 

 פה אחד בעד. הצבעה:
 

     הסעיף אושר. החלטה:
 
 

  ₪ 350,000בסך  1ם מס' ימיזמים דיגיטלי 1355אישור ייזום תב"ר    11סעיף 
 

 ₪  350,000תקציב מבוקש:                            
 

 ₪  122,500מקורות מימון:             קרנות הרשות:                                     
  ₪ 227,500משרד הדיגיטל הלאומי:                                                            

 ₪  350,000סה"כ                                                                                          
 

 מסמך ייזום תב"ר. –מצ"ב                
 משרד הדיגיטל הלאומי. –התחייבות כספית                             

 מקריא את הסעיף. -ליאור
 במה מדובר? -תומר
 במערכת בקרה לאיסוף אשפה. -ליאור

 מי בעד? -יואל
 

 פה אחד בעד. הצבעה:
 

 הסעיף אושר.     החלטה:
 
 
 
 
 
 
 

 בניית משרד לבקרה ופיקוח על הספורטק כולל  2413תב"ר  הגדלת אישור    12יף סע
  ₪ 330,000שרותים בסך                  

 
 

 ₪  500,000תקציב קיים:                                 
 

 ₪  500,000מקורות מימון:              קרנות הרשות:                                    
 

 ₪  830,000תקציב מבוקש:                              
 

 ₪  830,000                מקורות מימון:              קרנות הרשות:                    
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 מסמך הגדלת תב"ר.  -מצ"ב                 

 אומדן.                             
 

 מקריא את הסעיף. -ליאור
 , מדוע לא בוצע?כולל קפיטריה לפני שנה וחצי לערך אישרנו בישיבת מועצה -תומר
 .גדרותונק' משטרה,  כרגע מתכוונים לבנות -יואל

 מי בעד?          
 

 פה אחד בעד. הצבעה:
 

     הסעיף אושר. החלטה:
              

 
 

 אישור פתיחת חשבון בנק לטובת ריכוז פעילות קאנטרי גדרה  31סעיף 
 

 מכתב גזבר. –מצ"ב                 
 

 מקריא את הסעיף ונותן לרמי להסביר. -ליאור
 אנו מבקשים לפתוח חשבון בנק חדש ייעודי עבור פרוייקט הקאנטרי. -רמי

 האם המועצה תפעיל את הקאנטרי? -תומר
 זה פחות רלוונטי לסוגייה זו. -רמי

 כמה עלה עד עכשיו הקאנטרי? -תומר
 יש תב"ר מאושר. -ליאור

 כנון.עכשיו מוציאים לפועל את הבריכה החיצונית לתסיימנו את הבריכה הפנימית ו -יואל
 בינתיים אנחנו עומדים בתקציב המאושר.

 מי בעד?
 

 פה אחד בעד. הצבעה:
 

     הסעיף אושר. החלטה:
 
 

 . 19:18יואל גמליאל נועל את הישיבה בשעה 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


